
    Zápisnica 

Zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 23. augusta 2023 

Miesto konania : zasadačka MsR na MsÚ v Michalovciach , 14.30 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania : 

1.     Otvorenie 
2.    Monitorovacia správa k rozpočtu mesta Michalovce za I. polrok 2023 
3.    Rozpočtové opatrenie č. 3   
4.    Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za I. polrok 2023 
5.    Vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za I. polrok 2023 
6.    Rôzne 
 
 
K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský, prítomných 
oboznámil s programom zasadnutia. 

K bodu 2: Monitorovacia správa k rozpočtu mesta Michalovce za I. polrok 2023 
 
Monitorovaciu správu k rozpočtu mesta Michalovce za I. polrok 2023 predniesla Ing. Oľga 
Bereznaninová, vedúca finančného odboru. 
Monitorovacia správa k rozpočtu za I. polrok 2023 je spracovaná v súlade s metodickým pokynom 
Ministerstva financií SR č. 5238/2004-42 a jeho dodatkov. Monitorovanie rozpočtu slúži na sledovanie 
vecného a finančného plnenia programovej štruktúry, cieľov a merateľných ukazovateľov. 
Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov je spracované v tabuľkovej forme, zároveň je spracované 
vyhodnotenie programového rozpočtu k 30. 6. 2023. 
V I. polroku boli bežné príjmy naplnené na 53,19 %, bežné výdavky boli čerpané na 44,03 %. Kapitálové 
príjmy boli splnené na 21,69 %, kapitáloé výdavky boli čerpané na 14,70 %. Príjmové finančné operácie 
boli plnené na 17,14 % a výdavkové operácie boli čerpané na 56,17 %.  
 
Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Kedy sa začne rekonštrukcia mosta Stráňany ? 

Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby 

Rekonštrukcia sa začne po vydaní určenia dočasného dopravného značenia a povolení na uzávierku 
mosta. Predpoklad 15.9.2023. 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Aká je situácia v súvislosti s realizáciou parkoviska na ulici Konečná? 

Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby 

Prebehlo územné konanie, následne je potrebné vydanie stavebného povolenia a realizácia procesu 
verejného obstarávania. 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Ako prebieha výstavba III. Kazety skládky Žabany? 



Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby 

Je ukončený proces verejného obstarávania, v súčasnej dobe prebieha proces povoľovania zmeny 
integrovaného povolenia a stavebného povolenia, ktoré vydáva Slovenská inšpekcia ŽP v Košiciach.  

Hlasovanie:   za: 5, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0    
 
K bodu 3: Rozpočtové opatrenie č. 3   

Rozpočtové opatrenie č. 3 predniesla Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca finančného odboru. 
Zmenu rozpočtu Mesta na r. 2023 rozpočtovým opatrením č. 3 predkladáme v súlade so zákonom č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v zn.n.p.. V tejto zmene dochádza 

k úprave príjmov a výdavkov, pričom celkový rozpočet Mesta, vrátane finančných operácií je 

vyrovnaný .    

      Bežné príjmy Mesta sa zvyšujú celkom o 1 241 305 € , bežné výdavky sa zvyšujú o 1 436 752 € , 

kapitálové príjmy sa znižujú o 2 617 773 €  a kapitálové výdavky sa znižujú o 2 579 720 € . 

     Rozdiel medzi príjmami a výdavkami bežného a kapitálového rozpočtu po úpravách predstavuje 

schodok 933 287 €, ktorý je krytý rozdielom finančných operácií. Príjmové operácie sa zvyšujú                     

o  241 500 €,  výdavkové operácie sa zvyšujú o 8 000 €.     

     Zmeny rozpočtu jednotlivých výdavkových položiek bežného a kapitálového rozpočtu sú 

premietnuté aj do zmeny v programovom rozpočte.  

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Z Environmentálneho fondu bol poskytnutý príspevok vo výške 104 050 €, na aký účel bude použitý? 

Ing. Bereznaninová Oľga, vedúca finančného odboru 

Príspevok z environmentálneho fondu bude prevedený TaZS v rámci transferu pri zachovaní jeho 
pôvodnej schválenej výšky .   

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Dostalo mesto finančné prostriedky zo ŠR na zvýšenie platov zamestnancov o 12 % od septembra 
2023? 

Ing. Bereznaninová Oľga, vedúca finančného odboru 

Na tento účel samostatne neboli poskytnuté finančné prostriedky. Valorizácia je touto zmenou 
rozpočtu riešená z vlastných zdrojov.  

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Aká je situácia v oblasti vodozádržných opatrení ? 

RNDr. Jana Machová, vedúca IaUMR 

Vodozádržné opatrenia sa týkajú areálov troch základných škôl (II, IV, VII) s cieľom nahradiť spevnené 
nepriepustné plochy priepustnými s cieľom vytvoriť dažďové záhrady na podporu samotného výparu, 
zníženia emisií CO2 a výskytu alergénov. Zároveň je potrebné prispieť k šíreniu povedomia 
vodozádržných opatrení. Prehľad o vysádzaných zelených koridoroch, ktoré sú rovnako súčasťou 
projektového zámeru, bude verejnosti prístupný na portáli zelene.michalovce.sk. Spoločne s mestom 
Nyirbátor pracujeme na žiadosti na vodozádržné  opatrenia. Je to v rámci programu Interreg 
cezhraničná spolupráca Slovensko – Maďarsko a uchádzame sa spolu s partnerom o príspevok 
1 500 000,- €. 



 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Na cyklotrasu Michalovce-zemplínska magistrála sa znižujú  kapitálové príjmy v sume 950 tis. €, aký je 
dôvod ? 

RNDr. Jana Machová, vedúca IaUMR 

Mesto nebolo úspešné v projekte na výstavbu cyklotrasy z Plánu obnovy, nakoľko zmluva o nájme na 
časť pozemku pod cyklotrasou s KSK nebola uzavretá. Realizácia sa presúva do roku 2024.  Mesto sa 
bude opätovne uchádzať o prostriedky z plánu obnovy. 

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

V oblasti transakcií verejného dlhu sa navyšujú výdavky o 80 tis.€.    

Ing. Bereznaninová Oľga, vedúca finančného odboru 

Navýšenie súvisí so situáciou vývoja EURIBOR na finančnom trhu, ktorého vývoj nevieme ovplyvniť.  

Doc. Ing. Stričík, PhD. 

V súvislosti s projektom HUSKROUA-Thru-Art sú vyčíslené neoprávnené výdavky vo výške 2 442 €. 
Aké ?  

RNDr. Jana Machová, vedúca IaUMR 

Projekt mal byť ukončený 30.6.2022. Z dôvodu vojnového konfliktu na Ukrajine sa predĺžil, čím došlo 

k rozdeleniu zákazky od toho istého dodávateľa. Výdavky na lektorov a materiál bol dodatočne 

doobjednávaný. Finančné zdroje sa čerpali na soft aktivity projektu (workshopy, výstavy, detské 

tábory). Výdavky vo výške 2442 € boli vrátené do ŠR. 

Hlasovanie:   za: 5, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0    
 
K bodu 4: Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za I. polrok 2023 
 
Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce predniesla Bc. Mária Harvilčáková, ekonómka MsKS.  
Uznesením Mestského zastupiteľstva č. 16 zo dňa 15.12.2022 bol schválený  rozpočet na rok 
2023,  bežné príjmy vo výške 1 048 000,00 €, z toho bežný transfer od zriaďovateľa vo výške 480 000,00 
€ a bežné výdavky vo výške 1 048 000,00 €. 
Rozpočet príjmov a výdavkov bol v I. polroku 2023 oproti schválenému rozpočtu celkovo upravený vo 
výške 118 341,53 € a to na základe interných rozpočtových opatrení. Po zmenách bol rozpočet 
upravený na sumu 1 166 341,53 €. 
Celkové príjmy k 30.06.2023 boli dosiahnuté vo výške 649 919,14 € čo predstavuje 55,72 %-né plnenie  
rozpočtu. Tvoria ich bežné a kapitálové príjmy dosiahnuté vo výške 611 577,61 € a príjmy z finančných 
operácií vo výške 38 341,53 €. 
Na strane výdavkov došlo k čerpaniu vo výške 546 354,40 €, čo je 46,84 %-né plnenie rozpočtu.  
 
 
Hlasovanie:   za: 5, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0    
 
 
 
 
 
 



K bodu 5: Vyhodnotenie rozpočtu TaZS za I. polrok 2023 
 
Vyhodnotenie rozpočtu TaZS Mesta Michalovce predniesla PhDr. Dagmar Lieblová, ekonomická 
námestníčka TaZS. 
Bežné príjmy boli rozpočtované vo výške 6 185 580 €, uznesením MsZ č. 46 bola schválená 1. zmena 
rozpočtu, zvýšenie príjmov na 6 520 703 €, skutočnosť k 30.6.2023 bola vo výške 3 278 057 €. Hlavným 
príjmom TaZS bol bežný transfer od zriaďovateľa.  
Bežné výdavky boli rozpočtované vo výške 6 180 100 €, uznesením MsZ č. 46 bola schválená 1. zmena 
rozpočtu, zvýšenie výdavkov  na 6 522 300 €, skutočnosť k 30.6.2023 bola vo výške 3 246 927 €.  
 
Doc. Ing. Stričík, PhD. 

Prosil by som overiť, či sa správne uvádza v časti „Zneškodňovanie odpadu“ , výraz spaľovňa. 
 
PhDr. Dagmar Lieblová, ekonomická námestníčka TaZS 
 
Pripomienku preverím, ako je to uvedené na vážnych lístkoch. 
 
Hlasovanie:   za: 5, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0    
 
K bodu 6: Rôzne 
 
Doc. Ing. Stričík, PhD.  pripomenul dôležitosť riešenia výšky nákladov zo strany mesta na odpadové 
hospodárstvo.  Vyjadril potrebu vyčísliť náklady na odpadové hospodárstvo v členení občania 
a podnikateľské subjekty, s cieľom prepočtu nákladov na občana. Súčasne požaduje vyčísliť úľavy 
poskytované zo strany mesta, podľa kategórií v súlade s VZN. 

Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie, zobral na vedomie požiadavku Ing. Stričíka,  
záverom konštatoval, že finančná komisia prerokovala všetky body programu zasadnutia.  
Následne predseda finančnej komisie zasadnutie ukončil.                                                                                                                         
  

V Michalovciach 25. augusta 2023 

Zapísala: Ing. Jana Pučanová                                                             
        Ing. Jozef Sokologorský 
                 predseda finančnej komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 



 

 

 

 


